
Z Á P I  S  N I C A

Z 23.  ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V JOVICIACH

KONANÉHO DŇA    21.6. 2021

Prítomní :                     Ildikó Lukacsová -  starostka obce
                      Poslanci : Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,, Vlastimil Demjan,  
                                      , Ing. Tisza Štefan,  
Neprítomní:                  Barci František,  Martin Dobos, Gebe Ján
                                        
Ďalší prítomní :            Ing. Ondrej Bartuš, hlavný kontrolór, Andrea Farkašová,     

Verejnosť:                    -  Eugen Wirth

PROGRAM:      

1. Otvorenie , schválenie programu
2. Určenia zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

          3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia    
          4. Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci
              Jovice
          5. Žiadosť o delenie pozemkov, zámerom výstavby rodinných domov
          6. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného účtu za rok 2020
          7. Návrh záverečného účtu za rok 2020 - schválenie
          8. Výročná správa za rok 2020        
          9. „Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“ – prípravné práce
              - prieskum trhu na zákazku komplexná činnosť vo VO a komplexná poradenská činnosť
                pri príprave žiadosti o NFP
              - zmluva o poskytovaní služieb úspešným uchádzačom
         10. Referát starostky
         11. Rôzne
         12. Záver

 1.  Otvorenie, schválenie programu

Rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Joviciach otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  
obce.
Privítala všetkých prítomných.
Starostka obce  konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového 
počtu 7 poslancov boli  4  prítomní , teda obecné zastupiteľstvo bolo spôsobilé rokovať a uznášať 
sa.

Starostka obce Ildikó Lukacsová prítomných oboznámila s návrhom programu zasadnutia.

K návrhu neboli vznesené pripomienky.



Uznesenie č.  143 /2021

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice   schvaľuje    návrhu  programu  zasadnutia  tak,  ako  bol
zverejnený.

Hlasovanie : za:  4      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
                                    Ing. Štefan Tisza,
                    proti :  0
                    zdržal sa :  0
                    nehlasovali: 0
                    neprítomní pri hlasovaní:  3    Barci František,  Martin Dobos, Gebe Ján

Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Joviciach bol schválený takto:

1. Otvorenie , schválenie programu
2. Určenia zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

          3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia    
          4. Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci
              Jovice
          5. Žiadosť o delenie pozemkov, zámerom výstavby rodinných domov
          6. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného účtu za rok 2020
          7. Návrh záverečného účtu za rok 2020 - schválenie
          8. Výročná správa za rok 2020        
          9. „Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“ – prípravné práce
              - prieskum trhu na zákazku komplexná činnosť vo VO a komplexná poradenská činnosť
                pri príprave žiadosti o NFP
              - zmluva o poskytovaní služieb úspešným uchádzačom
         10. Referát starostky
         11. Rôzne

12. Záver

        

2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice

Následne určila zapisovateľa  Andreu Farkašovú  a  overovateľov zápisnice a  potom dala hlasovať.

Uznesenie č.  144 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice za overovateľov zápisnice zvolilo  Ing.  Andreu Albertovú a
Tibora Alberta.

Hlasovanie : za:  4      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
                                    Ing. Štefan Tisza,
                    proti :  0
                    zdržal sa :  0
                    nehlasovali: 0
                    neprítomní pri hlasovaní:  3    Barci František,  Martin Dobos, Gebe Ján



3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia

Po schválení programu zasadnutia vykonala starostka obce kontrolu plnenia uznesení  č. 134-
142/2021.

   

Uznesenie č.  145 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v z.n.p. berie na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení č. 134 – 142/2021 zo dňa  24.05.2021

Hlasovanie : za:  4      Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
                                    Ing. Štefan Tisza,
                    proti :  0
                    zdržal sa :  0
                    nehlasovali: 0
                    neprítomní pri hlasovaní:  3    Barci František,  Martin Dobos, Gebe Ján

4.  Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci
     Jovice

Na zasadnutie bol pozvaný pán Eugen Wirth,  aby predstavil  koncepciu firmy, ktorá sa zaoberá
predajom, montážou a údržbou rôznych druhov vonkajšieho osvetlenia.
Predstavil  spôsob  financovania,  ktorá  obec  finančne  nezaťaží  a  je  rozvrhnutá  do  pravidelných
mesačných splátok, v ktorej je zahrnutá splátka, garancia  aj údržba verejného osvetlenia počas 12
rokov.
Ing. Tisza – môže obec náklady na verejné obstarávanie zaplatiť v celku bez mesačných splátok?
Bolo by to pre obec z dlhodobého hľadiska výhodnejšie, ako splácať mesačne.
p. Wirth- môže, ale pre obec by to bola vysoká finančná záťaž a pri splátkach, ktoré nie sú vysoké
môže tieto finančné prostriedky investovať do iných projektov. Ale je možná aj takáto možnosť
financovania to musí zvážiť zastupiteľstvo. 
Starostka – potrebujeme rozšíriť a modernizovať verejné osvetlenie, preto sa musíme rozhodnúť o
spôsobe financovania. Opakovane vypadávajú staré lampy a musíme stále zabezpečiť údržbu. Sú
v obce také úseky , kde je totálna tma. 
Ing. Albertová – treba to už čím skôr urobiť, lebo tieto staré lampy nesvietia poriadne ja osobne
súhlasím aj so zvýšením počtu .  
p. Demjan – pri splátkovom financovaní by sme mali po celú  tú dobu aj údržbu a opravy v cene
Starostka – teraz sú problémy s údržbou, tých cca 270 € na mesiac nie je veľa a cca 40 tisíc by sme
mohli aj inde investovať napr.  urobiť fasádu na budove materskej školy.
p. Demjan – nie je to vysoká suma na splátkach
Ing. Tisza – mali by sme zistiť aj ceny iných firiem
Starostka – z hľadiska údržby je pre obec výhodnejšie splátkové splácanie nakoľko v našom okrese
niekedy problém zabezpečiť elektrikára na verejné osvetlenie. Spolupracujeme s firmou SzTEL ,
skoro mesiac  sme nahlásili  poruchu na ul.  Hradnej  a  doteraz  neodstránili.  Na  zákazku riadne
robíme verejné obstarávanie podmienka bude ,že investíciu bude financovať kontraktor z úverových
zdrojov na vlastné riziko a kontraktor zabezpečí počas celej doby splatnosti projektu prevádzku aj
údržbu systému verejného osvetlenia.  Na základe získaných informácií , teraz nepripravujú výzvy
v oblasti verejného osvetlenia tie boli v predchádzajúcom programovom období. 



Uznesenie č. 146 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  berie na vedomie nevyhovujúci stav verejného osvetlenia a
poveruje  starostku  so  zabezpečení  prípravných  prác  na  verejné  obstarávanie  dodávateľa  pre
rekonštrukciu a modernizáciu verejného osvetlenia v obci Jovice.

Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 František Barci,  Ján Gebe, Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

5. Žiadosť o delenie pozemkov, zámerom výstavby rodinných domov

Starostka – mapka zo zámerom rozdelenia pozemkov pani Eriky Ehrismann bol zaslaný všetkým 
poslancom, kto má pripomienky k tomu
p. Demjan – čo s tým má obecné zastupiteľstvo ?
Ing. Tisza – obec nebude robiť prístupovú cestu súkromnému developerovi, musí si ju zabezpečiť 
sám. Počas výstavby musí postupovať v súlade so stavebným zákonom a musí si urobiť na vlastné 
náklady aj infraštruktúru, obec do nej investovať nebude.
Starostka – postup  som aj ja vysvetlila a upozornila som ich , že čo všetko musia mať na to aby 
mohli začať realizáciou. Teraz ona potrebuje súhlas na to , aby na pozemkovom úrade dostala 
súhlas na delenie pozemkov.  

Uznesenie č.  147 / 2021

Obecné  zastupiteľstvo  berie   na   vedomie delenie  pozemkov  pani  Eriky  Ehrismann  zámerom
výstavby rodinných domov  podľa predloženého plánu.

Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0



Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 František Barci,  Ján Gebe, Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu záverečného účtu za rok 2020

Kontrolór obce prečítal stanovisko k Návrhu záverečného účtu za rok 2020. 
Starostka – urobil sa už aj audit, všetko je v súlade so zákonom, prečítala výrok audítora. 

Uznesenie č.148/2021 

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu 
záverečného účtu obce Jovice za rok 2020. 

Hlasovanie:

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3  František Barci,  Ján Gebe, Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté. 

7. Návrh záverečného účtu za rok 2020 – schválenie

Starostka obce oboznámila poslancov o tom, že obec v zmysle zákona o  rozpočtových pravidlách
územnej samosprávy je povinná spracovať údaje o rozpočtovom hospodárení do záverečného účtu.
Návrh  Záverečného   účtu  za  rok  2020   poslanci  dostali  spolu  s  pozvánkou  na  preštudovanie.
Starostka obce predložila aj Správu nezávislého  audítora od Gemer Audit , s.r.o. Rožňava a na
záver  prečítala návrh uznesení.  Poslanci návrh prerokovali a súhlasili s tým, že  prebytok za rok
2020 vo výške 122 628,34 eur bude použité na tvorbu rezervného fondu.
Poslanci  nemali  námietky a uzniesli sa.

Uznesenie č. 149/2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice po :

A/  schvaľuje  Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2020  bez výhrad.



B/  schvaľuje použitie prebytku v sume 122 628,34 EUR, zisteného podľa ustanovenie § 10 ods.3
písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a
doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na :
- tvorbu rezervného fondu 122 628,34 EUR.

C/  berie na vedomie správu audítora za rok 2020.

Hlasovanie:

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3  František Barci,  Ján Gebe, Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

8. Výročná správa za rok 2020

Individuálna  výročná  správa   Obce  Jovice  za  rok  2020   bola  k  dispozícii  poslancom  na
preštudovanie. Pripomienky a námietky neboli vznesené. Starostka to dala hlasovať.

Uznesenie č. 150 / 2021

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Výročnú správu obce Jovice za rok 2020.

 
Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,    Ing. 

Štefan Tisza,
Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri hlasovaní : 3  František  Barci,  Ján Gebe, Martin Doboš

Uznesenie bolo prijaté.

9. „Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“ – prípravné práce
        - prieskum trhu na zákazku komplexná činnosť vo VO a komplexná poradenská činnosť
          pri príprave žiadosti o NFP
        - zmluva o poskytovaní služieb úspešným uchádzačom

Starostka – bol vykonaný prieskum trhu cez e-mailovú komunikáciu. Oslovili sme troch 
potenciálnych dodávateľov Ultima Ratio, s.r.o. Liptovský Mikuláš, K.T Profix , s.r.o. Čerenčany 



a RamontBuilding, s.r.o. Abranovce. Všetky tri firmy poslali ponuky.  Výber padol na firmu Ultima 
Ratio,s.r.o. Liptovský Mikuláš ,  ktorá doručila  najvýhodnejšiu ponuku, doručila už aj zmluvy.
Ing. Tisza – zaleží na tom, nakoľko budú úspešní
Starostka – stavebné povolenie na rekonštrukciu už máme vydané
Ing. Tisza – máme k dispozícii vizualizáciu
Starostka – predložila poslancom vypracovaný projekt

Uznesenie č. 151 / 2021

A/ Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje výsledok verejného obstarávania na zákazku „ Komplexná
poradenská činnosť vo verejnom obstarávaní pre projekt : Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“

B/ Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje výsledok verejného obstarávania na zákazku „ Komplexná
poradenská činnosť pri príprave žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt Obecný úrad
Jovice – Rekonštrukcia“

 
Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,    Ing. 

Štefan Tisza,
Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri hlasovaní : 3  František  Barci,  Ján Gebe, Martin Doboš

Uznesenie bolo prijaté.

Uznesenie č. 152 / 2021

Obecné zastupiteľstvo poveruje starostku obce na uzatvorenie zmluvy na zákazky  :

Komplexná  poradenská  činnosť  vo  verejnom  obstarávaní  pre  projekt  :  Obecný  úrad  Jovice  –
Rekonštrukcia“  
a
Komplexná poradenská činnosť pri príprave žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt
Obecný úrad Jovice – Rekonštrukcia“
s vybraným dodávateľom Ultima Ratio, s.r.o., Ul. 1. Mája 709, 031 01 Liptovský Mikuláš. 

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,    Ing. 
Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri hlasovaní : 3  František  Barci,  Ján Gebe, Martin Doboš



Uznesenie bolo prijaté.

10. Referát starostky

     – informovala prítomných ,aké kroky robila ohľadom novej komunikácie
 na parcele č. 1213/1 a stručne oboznámila poslancov skutočnosťami , ktoré zistila. Telefonický
som oslovila  dopravného projektanta p.  Ing.  Zoltána Béreša z Košíc  preposlala som vytyčovací
náčrt  ,  aby  na  to  pozrel  a oznámil  či   dá  sa  vyhotoviť  projekt  na  komunikáciu.    Ing.  Béreš
odporúčal, aby som sa najprv zastavila na dopravnom inšpektoráte  v Rožňave a zistila , že keď
projekt nebude obsahovať požadované parametre a bezpečnostné  normy  dajú súhlasné stanovisko,
lebo ak nie zbytočne  financujeme nesprávny   projekt a realizáciou budú problémy. Osobne som sa
stretla s p. Benőm na  dopravnom  inšpektoráte  vysvetlili sme danú situáciu a zo strany polície som
dostala  nasledovný  odpoveď  vytýčený  pozemok  s rozmermi  nespĺňa  bezpečnostné  požiadavky,
preto  zo  strany okresného úradu bude problém dostať  súhlasné  stanovisko.  P.  Benő navrhol  aj
ďalšie možnosti. Obec naďalej štrkom spevní existujúcu poľnú cestu v pôvodnom stave. Môžeme
pozemok  prenajímať všetkým vlastníkom súkromnej  IBV a oni urobia komunikáciu na vlastné
náklady podľa ich predstav. Tretia možnosť  dokúpiť nehnuteľnosť aby sme dosiahli požadované
rozmery a vybudujeme  novú komunikáciu. 

• dňa 13.6 sa ukončilo sčítanie obyvateľstva, v obci sa sčítalo 97 % obyvateľov
• dňa 16.6. sa uskutočnilo v obci mobilné očkovanie proti COVID19 záujemcovia prihlásili 

v počte 65 skutočne prišlo 38
• pri kultúrnom dome bol na dobu jedného mesiaca pristavený kontajner na drobný stavebný 

odpad na jeseň zase objednáme
• úrad práce vypísalo projekt NP cesta na trh práce  opatrenia č.2 – obec má schváleného 

jedného uchádzača o zamestnanie na dobu 4 mesiacov  Nándora Barcziho. 
• uskutočnilo sa aj stretnutie s dobrovoľnými hasičmi, z ktorých priati pôjdu na školenie v 

Nižnej Slanej, urobia brigádu v zbrojnici, urobí sa svetlo aj menšie úpravy, Albert Florián 
navrhol  kúpu auta na ťahanie protipovodňového vozíka,

• Szőttes bude 29. augusta, môžeme na tom podujatí vystaviť aj obrazy , ktoré urobili deti vo 
Váci  

• 25.6 bude večer A. Cházára , keď ešte niekto by mal záujem môže sa teraz prihlásiť
• deň detí dňa 12.6 dopadol dobre, ohlasy sú veľmi dobré
• fasáda na materskej škole je v zlom stave,  mala by sa urobiť

            Ing. Tisza – súhlasím s tým v rámci udržiavacích prác sa to môže realizovať . 

 Uznesenie č. 153/2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice poveruje starostku s prípravou prieskumu trhu na úpravu fasády 
materskej školy.   

Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,,  
 Ing. Štefa Tisza,

Proti:  0



Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3  Barci František,  Gebe Ján,  Martin Dobos

Uznesenie bolo prijaté.

            
            p. Ing. Tomáš Albert Tomáš - plot okolo ihriska by trebalo rozobrať, 
            Starostka – plot okolo ihriska je veľmi opotrebovaný to je pravda, ale potrebné tam riešiť  
            najprv vlastnícke vzťahy, lebo ihrisko nie je vo vlastníctve obce, len samotná budova, 
            pripravím  potrebné dokumenty na ďalšie zasadnutie , čakám návrhy na účel využitia 
            budovy TJ 
• Ing. Tisza – navrhuje kúpiť projektor s plátnom, bolo by jednoduchšie premietať materiály  
             na zasadnutí a využil by sa aj pri akciách

 Uznesenie č. 154/2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice poveruje starostku s kúpou premietačky a plátna.

Hlasovanie:  

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,
 Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Barci František,  Gebe Ján, Martin  Doboš

Uznesenie bolo prijaté.

• Plánujem zrušiť žumpy pri  bytovkách,  zisťujem cenu za vývoz obsahu a následne budú
zasypané

• voda v bytovke č. 225 sa uzatvára aby stále netiekla, lebo obyvatelia neplatia nájom
• Rusňák Ľudovít už nebude strážiť cintorín, lebo ho nie možné zaradiť na projekt cez úrad

práce, čiastočné stráženie budeme naďalej vykonať v rámci aktivačnej činnosti

10.  Záver



      Zasadnutie ukončila a prítomným  poďakovala za účasť Ildikó Lukacsová, starostka obce.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                              Podpis
  starostka  obce
        
...................................                            Albert Tibor                               ..............................
 
                                                                Ing.  Andrea Albertová            ...............................

 V Joviciach dňa : 21.6.2021
  Zapísala: Andrea Farkašová


